
HISTÒRIA SOBRE EL REGLAMENT PER A LA GRAVACIÓ DELS PLENS 
 

En el Ple d’octubre es va aprovar una moció presentada pel Grup Compromís 
demanant que, vistes les discrepàncies que hem tingut en la redacció de les actes, es 
gravar els Plens, per poder així comprovar les actes i poder-les aprovar de forma 
consensuada. Amb aquesta moció es van aprovar els següents acords Plenaris (Veure 
la pestanya de MOCIONS PRESENTADES): 
 
1 ACORD PLENARI 1- Les gravacions deuen ser públiques. 
2 ACORD PLENARI 2- Facilitar una còpia a cada grup municipal per a la seua consulta. 
3 ACORD PLENARI 3 - Crear un arxiu sonor de les gravacions. 
  
 

El Sr. Alcalde i el Sr. Secretari, ens van presentar una proposta de reglament  
que no complia els acords Plenaris aprovats i en algunes ocasions la pròpia llei (veure 
arxiu 1 PROPOSTA DE REGLAMENT DEL SR. ALCALDE I SECRETARI). 
 

També podeu trobar l’informe de secretaria en l’arxiu 2 INFORME DE 
SECRETARIA SOBRE EL REGLAMENT en el qual s’explica com ha de ser el procés 
d’elaboració del reglament. En l’informe s’especifica que el procés ha de ser obert i 
participatiu, però en la nostra opinió, este esperit democràtic no es trasllada a la 
realitat, ja que només es va pujar a la web la proposta inicial de reglament, però no es 
va fer ningun altre tipus d’anunci o publicitat al respecte per tal de que la gent 
s’enterara i poguera participar-hi. 
 

Nosaltres primer vam fer un escrit en el que vam fer veure que, en la nostra 
opinió, el reglament ratllava la prevaricació, ja que no complia els acords plenaris 
(veure document 3 LA PROPOSTA DE REGLAMENT NO COMPLIX ELS ACORDS 
PLENARIS). 
 

Després vam preparar unes propostes de canvis per a que fora un reglament 
més transparent i que no caiguera en prevaricació. Estes  propostes les vam presentar 
en secretaria per al seu estudi i posterior debat en el Ple d’abril (veure document 4 
PROPOSTES DE COMPROMÍS AL REGLAMENT). 
  
COMENTARI OPINIÓ 
Ens pareix sorprenent que el sr. Alcalde i el sr. Secretari puguen presentar una 
proposta de reglament que no  complisque amb els acords plenaris aprovats. Però si 
tenim en compte la quantitat de FETS REPROBABLES ocurrits en els Plens (veure 
pestanya PLEN- FETS REPROVABLES), s’entén i este no és més que un altre fet 
lamentable  que afegir a la llista. 
 
 
 


